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Assemble at KLIA Airport for your flight to Casablanca.

DAY 1 KUALA LUMPUR - CASABLANCA 
(Meals On Board)

Upon arrival, embark on a scenic drive to Marrakech. Check in to your hotel and spend 
the rest of the day at leisure.
Hotel: Tempo Marrakech or similar

Note: If fly in to Marrakech airport, upon arrival transfer to hotel and spend the rest 
of the day at leisure.

(Meals on Board / Dinner)

DAY 2 CASABLANCA - MARRAKECH 

Today, start your city tour of Marrakech at Jardin Garden and marvel at the exotic 
botanical specimens within boldly-coloured buildings that blend both Art Deco and 
Moorish influences. Next, visit the largest mosque in Marrakech, Koutoubia Mosque. Its 
stunning minaret dominates the skyline of Marrakech and can be seen from almost 
every approach to the city. Visit Bahia Palace, one of the masterpieces of Moroccan 
architecture and wander through the palace's ornate rooms and courtyards. Explore 
the lively cultural hub of Jemaa el-Fna Square, which has been recognized as a 
UNESCO Intangible Cultural Heritage site. Enjoy a horse carriage ride and spend some 
time exploring the Medina. Tonight enjoy dinner at “Chez Ali” which includes 
entertainment.
Hotel: Tempo Marrakech or similar

(Breakfast / Lunch / Chez Ali Dinner)

DAY 3 MARRAKECH 

From Marrakech, continue via the spectacular Tizi n’Tichka Pass before descending 
past charming mountain villages, dense woods and green fields to Ouarzazate. Get 
your cameras ready as you stop at the village of Ait-Ben-Haddou, that boasts one of 
Morocco’s finest kasbah. The route concludes at Ouarzazate, discover the Atlas Film 
Studio built in 1983. This ‘Gateway to the Sahara Desert’ is a popular filming site in 
Morocco, where movies such as “Lawrence of Arabia”, “Star Wars” and “Games of 
Thrones” were filmed.
Hotel: Kenzi Azgor Ouarzazate or similar

DAY 4 MARRAKECH - AIT BENHADDOU - OUARZAZATE 
(Breakfast / Lunch / Dinner)

Depart for Erfoud via Tinghir, where you can visit the craft centre or explore the small 
city before continuing to admire the breathtaking desert landscapes and oasis with 
fantastic palm groves. Visit Todgha Gorge, the narrow canyon where 300-metre-high 
cliffs drop to the river bed below. Next, arrive at the desert gate, Erfoud. Upon arrival, 
enjoy a 4WD to Merzouga Desert. Enjoy a camel ride and sandboarding, and admire 
the sunset in the desert.
Hotel: Merzouga Luxury Camp or similar

Note: Sunrise or Sunset is subject to weather conditions.

DAY 5 OUARZAZATE - GORGES OF TODRA - MERZOUGA
(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning, you will pass through a scenic forest of cedars and the Middle Atlas 
Mountain range to the mineral mining city of Midelt. Continue to Fez, the country’s 
most enigmatic city with a rich cultural and artistic heritage. It was also the capital of 
the kingdom before 1912.
Hotel: L’escale Hotel or similar

DAY 6 MERZOUGA - MIDELT - FEZ 
(Breakfast / Lunch / Dinner)

Remarks:
 

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.
In particular, the Customer is requested to note the following:
    Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.
    Accommodation in designated cities is subject to room availability.
    Sequence of itinerary may be subject to change. 
    Different tour groups may be merged.
    Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions 
    set out in the Terms and Conditions.
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Cappadocia, a semi-arid region 
in central Turkey, is known for its 
distinctive “fairy chimneys,” tall, 
cone-shaped rock formations 
clustered in Monks Valley, 
Göreme and elsewhere.

Derinkuyu is an ancient 
multi-level underground city 
near the modern town of 
Derinkuyu in Nevşehir Province, 
Turkey, extending to a depth of 
approximately 85 metres. It is 
large enough to have sheltered 
as many as 20,000 people 
together with their livestock and 
food stores.

Deriving from springs in a cliff 
almost 200 m high overlooking 
the plain of Cürüksu in 
south-west Turkey, calcite-laden 
waters have created an unreal 
landscape, made up of mineral 
forests, petrified waterfalls and a 
series of terraced basins given 
the name of Pamukkale (Cotton 
Palace).

Explore the Grand Bazaar, the 
largest and oldest shopping 
center in Instanbul, founded 
during the Ottoman Empire. 
With a local guide to help you, 
wander the 4000 shops and 
immerse yourself in a truly 
authentic experience of Turkish 
culture.

1
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1

The Blue Mosque in Istanbul, 
also known by its official name, 
the Sultan Ahmed Mosque, is an 
Ottoman-era historical imperial 
mosque located in Istanbul, 
Turkey.
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DAY 7 FEZ 

Your city tour of Fes will include viewing the exterior of The Royal Palace. Even though 
general public are barred from entering the Palace, it is still an impressive sight even 
from outside. The Mosque of Medersa Bou Inania, built between 1350 and 1357, is the 
biggest in Fès, and the hallmark of Marinid architecture. The University of 
Al Quaraouiyine has one of the most imposing structure in Morocco. It houses a 
university which is thought to be the oldest in the world and which was founded in the 
middle of the 9th century at a time when theology, grammar and Koranic law were the 
basic subjects taught. The al-Attarine Madrasa, situated opposite it, is considered to be 
the most beautiful in the medina. Explore The Fez Medina with their typical bazaars 
which has been designated an Unesco World Heritage of Humanity Site. Wander 
through its souks and alleys which are unchanged since the Middle Ages. Old Fes is 
stereotypical exotic Morocco – narrow winding alleys, craft bazaars, food markets, 
mosques, madrasas (theological seminaries), dye-pits and tanneries. From a hill top, 
one will be able to have a panoramic view of this old city, and see a flourishing oasis that 
appears to be a line of trees.
Hotel: L’escale Hotel or similar

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, depart for Chefchaouen via Meknes. Considered to be one of the most 
beautiful gates in the world, Bab Mansour was constructed at the entrance of the 
imperial city in the beginning of the 18th century. Place El Hedim Square, located 
exactly between the old town and the imperial city, houses a covered market which 
becomes busy at dusk with fireswallowers, storytellers, animal trainers and jugglers 
creating an atmosphere different from anything you are used to. After lunch, enjoy a 
walking tour of Chefchaouen, including the medina. Walking around the town with its 
whitewashed walls can be a nice change to the hustle and bustle of the cities of 
Marrakech and Fez. The waterfall to the east of the medina is a meeting point for local 
residents who come to cool off, chat and do their laundry. An old mosque on a hill 
behind the waterfall overlooks the medina and its crumbling tower offers great views of 
the town.
Hotel: Jibal Chaouen Chefchouen or similar 

(Breakfast / Lunch / Chinese Dinner)

DAY 8 FEZ - MEKNES - VOLUBILIS - CHEFCHAOUEN 

Head towards the imperial city of Rabat the administrative capital of the Kingdom. On 
arrival, embark on a visit to the Kasbah of the Udayas, a massive ancient fortress 
quarter built in the 12th century and its beautiful white and blue interior of 
Mediterranean flavour. Stop by the Mausoleum of Mohamed V and delight in the 
artistic design of the mosque, complete with detailed motifs and dazzling chandeliers. 
If time permit, you may wish to explore the surroundings at leisure. 
Hotel: Rihab Rabat Hotel or similar

(Breakfast / Lunch / Dinner)

DAY 9 CHEFCHAOUEN - RABAT

From Rabat continue to Casablanca, the economical capital. On arrival, embark on city 
tour with visit the impressive King Hassan II Mosque, the largest in Morocco which has 
the tallest minaret on the planet, followed by visit the exterior of The Royal Palace, the 
Mohammed V Square, drive through the residential area of Anfa and the Habous 
district. Tonight, wrap up your wonderful journey with a farewell dinner at “Rick’s 
Café”, made famous by Humphrey Bogart and Ingrid Bergman in the classic movie 
“Casablanca”.
Hotel: Kenzi Basma Casablanca Hotel or similar

(Breakfast / Lunch / Dinner)

DAY 10 RABAT - CASABLANCA 

After breakfast, free at leisure for some last minute shopping before you transfer to the 
airport for your flight to Kuala Lumpur. 

(Breakfast / Meals on Board)

DAY 11 CASABLANCA - KUALA LUMPUR 

DAY 12 ARRIVE KUALA LUMPUR   

Remarks:
 

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.
In particular, the Customer is requested to note the following:
    Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.
    Accommodation in designated cities is subject to room availability.
    Sequence of itinerary may be subject to change. 
    Different tour groups may be merged.
    Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions 
    set out in the Terms and Conditions.

Todgha Gorge 托德拉峡谷 Jemaa el-Fna Square 德吉玛广场Todgha Gorge 托德拉峡谷 Jemaa el-Fna Square 德吉玛广场



绚丽摩洛哥
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LMO12K

在KLIA机场集合，搭乘客机前往卡萨布兰卡。

DAY 1 吉隆坡 - 卡萨布兰卡
(机上用餐)

DAY 2 卡萨布兰卡 - 马拉喀什 

抵达后，前往马拉喀什，在途中欣赏优美的风景。入住酒店，其余时间
自由活动。

注：如飞机抵达马拉喀什机场，抵达后先至酒店登记入住，接着就可以放松心情，
悠闲的度过这一日余下的时光。

(机上用餐 / 晚餐)

今早，开始您的马拉喀什城市游，首先游览马若雷勒花园，惊叹于充满
异国情调的植物标本和融合了装置艺术和摩尔式风格的鲜艳建筑。接下
来，参观马拉喀什最大的清真寺，库图比亚清真寺。它壮观的尖塔主宰
了马拉喀什的天际线，几乎从城市的每个方向都可以看到它。参观巴伊
亚宫，是摩洛哥建筑的杰作之一，您可以漫步于宫殿内华丽的房间和庭
院中。七圣人纪念碑是献给在马拉喀什被埋葬的历史上七位具有智慧和
宗教力量的穆斯林人物。接着，逛逛热闹繁忙的德吉玛广场， 其被联合
国教科文组织认定为非物质文化遗产。体验乘坐马车的乐趣后，探索麦
地那。在热闹的广场上与舞者、讲故事的人和杂技演员互动，您还可以
在集市上购买摩洛哥服装、工艺品和小吃。

(早餐 / 午餐 / 阿里之家餐馆晚餐)

DAY 3 马拉喀什 

今天将从马拉喀什出发，通过壮丽的提什卡山口(Tizi n’Tichka Pass)后
再蜿蜒而下，伴随着一路迷人的山村及苍林绿野好风光，前往瓦尔扎扎特
。中途将在阿伊特本哈特村停留，这里拥有摩洛哥最杰出的卡斯巴
(kasbah)建筑之一，快拿出相机准备捕抓动人景致。您将参观创建于
1983年的阿特拉斯影城电影制片厂，此地是摩洛哥最热门的拍摄地点，
《阿拉伯的劳伦斯》、《角斗士》、《木乃伊》、《星球大战》和《权力
游戏》等多部影片都曾在此地取景拍摄。

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

DAY 4 马拉喀什 - 瓦尔扎扎特

DAY 5 瓦尔扎扎特 - 托德拉峡谷 - 梅尔祖卡沙丘 

今天将出发前往伊尔富德，中途来到廷吉尔，参观工艺中心，探索这座
迷人的小城，然后再继续旅程，欣赏令人屏息的沙漠风光，还有棕榈葱
茏、如梦似幻的美丽绿洲。接着造访托德拉峡谷，谷地狭长，河床蜿蜒
而过，两旁只见300公尺高的悬崖峭壁直降而下，气势磅礡。抵达沙漠门
户伊尔富德之后，随即跳上四轮驱动车，勇闯梅尔祖卡沙丘，到沙漠中
体验骑乘骆驼和滑沙之乐，欣赏醉人的落日美景。

注: 日出或日落均以当时天气为准

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

DAY 6 梅尔祖卡沙丘 - 米德勒特 - 菲斯

今早将穿越风景如画的雪松林及中阿拉特斯山脉，前往矿产之都米德勒
特。接着再到菲斯，直至1912年之前菲斯都还是王国的首都，而当地丰
富的文化艺术遗产，更令她成为摩洛哥最神秘的一座城市。当地丰富的
文化艺术遗产，令她成为摩洛哥最神秘的一座城市。抵达后就直接前往
酒店登记入住。 

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

DAY 7 菲斯 
(早餐 / 午餐 / 晚餐)

DAY 8 菲斯 - 梅克内斯 - 舍夫沙万

早餐后我们将取道梅克内斯前往舍夫沙万。昔日的皇城主城门曼苏尔门
建于18 世纪初，被喻为全世界最美丽的城门之一。哈汀广场就位于旧城
区与皇城之间，黄昏之时广场上的室内市场会开始活跃起来，吞火人、
说书人、训兽师和杂耍艺人一一登场，截然不同的氛围必定会令您耳目
一新。用过午餐再徒步游览舍夫沙万与麦地那（旧城区），沿着粉刷鲜
亮 的 屋 墙 巷 道 徒 步 漫 游 ， 抛 却 马 拉 喀 什 和 费 兹 的 扰 攘 喧
嚣，感受难得的安逸宁静。麦地那东边有座瀑布，是在地人避暑聚会、
聊天洗衣的热门去处。瀑布后方的山丘上矗立着一座古老的清真寺，经
年俯瞰着旧城区，登上丘顶的宣礼塔，就能看到令人惊艳的城市美景。

(早餐 / 午餐 / 中式晚餐)

今天将前往王国的行政首都拉巴特。抵达后随即造访乌达雅堡，这是一
座建于12世纪的大型古代军事要塞，美丽的蓝白色彩内部装潢充满迷人
的地中海风情。接着来到穆罕默德五世陵墓，拜赏清真寺中精美的艺术
设计，以及细致的图形与耀眼的吊灯。如果时间允许，你不妨在这附近
悠闲地漫步探索。

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

DAY 9 舍夫沙万 - 拉巴特

今天将由拉巴特出发前往卡萨布兰卡。抵达后随即展开城市观光，首先
造访令人叹为观止的哈桑二世清寺，这是摩洛哥最大的一座清真寺，寺
中拥有全球最高的宣礼塔，接着参观卡萨布兰卡皇宫外部及穆罕默德五
世广场，然后会驱车行经安法住宅区及圣人区。今晚您将在仿造由亨弗
莱·鲍嘉和英格丽·褒曼主演的经典电影《卡萨布兰卡》里头的 “瑞克咖啡
馆” (Rick’s Cafe) 享用晚餐。

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

DAY 10 拉巴特 - 卡萨布兰卡

若时间允许，你可以自由活动至集合时间，然后送往机场搭乘客机回返
吉隆坡。

(早餐 / 机上用餐)

DAY 11 卡萨布兰卡 - 吉隆坡

DAY 12 抵达吉隆坡

Majorelle Garden 夫圣罗兰花园 
Atlas Film Studio 
阿特拉斯影城电影制片厂  

备注:
行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项:
    在公司无法控制的情况下，行程可能更改。
    指定城市的住宿需视客房供应情况而定。
    行程顺序可能更改。
    不同团体可能合并成一团。
    若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

今天将展开菲斯的城市观光，其中包括进入菲斯皇宫内部参观。阿布伊
南经学院清真寺建于公元1350年至1357年之间，是菲斯当地最大的一座
清真寺，也是马林王朝建筑的经典象征。卡鲁因大学拥有摩洛哥最引人
注目的建筑之一，被认为是世界上最古老的一所大学。阿塔里纳经学院
就在对面，是旧城区中最美丽的一座建筑。接着探索菲斯旧城，逛逛已
被纳入联合国教科文组织世界遗产之列的传统集市，悠然漫步其中，细
细欣赏自中世纪起至今都未曾改变的在露天市场及大街小巷。城中的胡
同窄巷、工艺集市、食品市场、清真寺、经学院、染坊及制革厂令菲斯
古城充满异国情调，正贴合了世人心中典型的摩洛哥风情。登上山丘俯
瞰，就可将老城美景尽收眼底，还可望见犹如一列树林的繁茂绿洲。

Majorelle Garden 夫圣罗兰花园 
Atlas Film Studio 
阿特拉斯影城电影制片厂  



Todgha Gorge 托德拉峡谷

The Todgha Gorges are a series of limestone river 
canyons, or wadi, in the eastern part of the High 
Atlas Mountains in Morocco, near the town of 
Tinerhir. Both the Todgha and neighbouring 
Dades Rivers are responsible for carving out 
these deep cliff-sided canyons, on their final 40 
kilometres through the mountains.

Hassan Tower 哈桑塔 

Hassan Tower or Tour Hassan is the 
minaret of an incomplete mosque in 
Rabat, Morocco. It was commissioned 
by Abu Yusuf Yaqub al-Mansur, the 
third Caliph of the Almohad 
Caliphate, near the end of the 12th 
century.

Mosque of Madrasa Bou Inania
阿布伊南经学院清真寺 

The Madrasa Bou Inania is a madrasa 
in Fes, Morocco, built in 1350–55 CE by 
Abu Inan Faris. It is the only madrasa 
in Morocco which also functioned as 
a congregational mosque. It is widely 
acknowledged as a high point of 
Marinid architecture and of historic 
Moroccan architecture generally.

Ain Diab Corniche 艾因迪亚布区 

Home to the fashionable stretch of 
coastline known as La Corniche, Ain 
Diab is a vibrant, affluent part of 
town. Creperies, shawarma cafes, and 
posh French restaurants are among 
the dining options, while trendy 
nightclubs keep the party going until 
dawn. Alongside a cluster of 
upmarket beach clubs, Plage Lalla 
Meryem and Plage Ain Diab are long 
expanses of sand backed by snack 
bars and ice cream parlors.
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2

1
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Aït Benhaddou 阿伊特本哈特  

Aït Benhaddou is a historic ighrem or 
ksar along the former caravan route 
between the Sahara and Marrakesh 
in Morocco. It is considered a great 
example of Moroccan earthen clay 
architecture and has been a UNESCO 
World Heritage Site since 1987.

Fes

Rabat

Casablanca

Marrakech

Ouarzazate 

Chefchaouen 

Merzouga

Todra 

Ait Benhaddou 

Meknes
Midelt

Volubilis



26 Meals Included
包含26餐

• 9 Breakfasts 早餐
• 8 Lunches 午餐
• 9  Dinners 晚餐

SPECIALTY MEAL 
特色餐点

• Traditional Morocco Meals
  摩洛哥特色风味餐
• Chez Ali Dinner 
  Chez Ali 阿里之家餐馆晚餐 
• Chinese Dinner at Chefchaouen
  中式晚餐（舍夫沙万）  
• Rick’s Café Farewell dinner
  瑞克咖啡馆的饯别晚宴 

TOUR HIGHLIGHTS
旅游亮点

EXCLUSIVE EXPERIENCES
独特体验

• Majorelle Garden 夫圣罗兰花园 
• Atlas Film Studio 
  阿特拉斯影城电影制片厂 
• Experience Camel ride and 
  sandboarding 骑乘骆驼和滑沙体验 
• 4WD to Merzouga Desert 
  搭乘四驱车游览梅尔祖卡沙 
• Special Arrangement 1N stay in 
  Luxury Camp
  特别安排1 晚住宿沙漠豪华帐篷

Rabar 拉巴特  
• Mechouar 莫舒阿皇宫 
• Royal Palace 拉巴特王宫  
• Hassan Tower 哈桑塔 
• Kasbah Oudayas 乌达雅堡 
• Mausoleum of Mohammed V 
  穆罕默德五世陵墓 

Casablanca 卡萨布兰卡  
• Bab Marrakech 马拉咯什门  
• Ain Diab Corniche 艾因迪亚布区  
• Central Market 中央市场  
• Habous Quarter 圣人区  
• Hassan II Mosque 哈桑二世清真寺  

Marrakech 马拉喀什 
• Koutoubai Mosque 库图比亚清真寺  
• Bahia Palace 巴伊亚宫殿  
• Djemaa El Fna Square 
  吉玛埃尔弗纳广场 
• Majorelle Gardens 伊夫圣罗兰花园  

Ouarzazate 瓦尔扎扎特  
• Tizi n’Tichka 提什卡山口  
• Ksar Of Ait-Ben-Haddou 
  阿伊特本哈特 
• Atlas Film Studio 
  阿特拉斯影城电影制片厂 
• Todgha Gorge 托德拉峡谷 

Erfoud 伊尔富德  
• 4WD to Merzouga Desert 
  搭乘四驱车游览梅尔祖卡沙漠 
• Camel Ride 骑乘骆驼 
• Sandboarding 滑沙体验 

Fez 菲斯  
• Royal Palace 菲斯皇宫 
• Mosque of Madrasa Bou Inania 
  阿布伊南经学院清真寺 
• University of Quaraouiyine 
  卡鲁因大学 
• Al-Attarine Madrasa 阿塔里纳经学院 
• Medina of Fez 菲斯旧城 

Meknes 梅克内斯  
• Bab Mansour 曼苏尔门 
• Place El-Hedim 哈汀广场

Chefchaouen 舍夫沙万  
• Walking tour 徒步游览
• The Medina 麦地那   

• Marrakech - Tempo Marrakech or 
  Similar
• Ouarzazate - Kenzi Azgor Ouar
  zazate or Similar
• Merzouga - Merzouga Luxury 
  Camp or Similar
• Fez - L’escale Hotel or Similar
• Chefchaouen - Jibal Chaouen 
  Chefchouen or Similar
• Rabat - Rihab Rabat Hotel or 
  Similar
• Casablanca - Kenzi Basma 
  Casablanca Hotel or Similar

All Local 4* Hotel
全程入住当地四星级酒店

*Accommodation in designated cities is subject 
to room availability, and alternatives may be 
provided if necessary.

Ait-Ben-Haddou 阿伊特本哈特 Ait-Ben-Haddou 阿伊特本哈特 


